
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 16. marts 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 244
Hvad ville de økonomiske omkostninger være, hvis klassekvotienten blev fast-
lagt til max 28 elever pr. klasse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Sølvhøj (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Solvhoj@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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